
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
Tajemnice výboru: Iveta Kůzlová tel. 386720493, e-mail: kuzlova@kraj-jihocesky.cz 

 

 

ZÁPIS č. 23/2023 
 

 
z jednání Výboru pro zdravotnictví ZJK, které se konalo dne 16. 10. 2023 videokonferenčně. 
 
Přítomni: Mgr. Ivana Stráská 

    MUDr. Ladislav Přívozník 
    MUDr. Bc. Tomáš Fiala, MBA 
    Jindřiška Pokorná DiS.   
    Ing. Jan Smitka, MBA 
    Bc. Jan Hošek 
    Michal Doktor 
    MUDr. Libor Zdařil  
    Ing. František Konečný, Ph.D. 
    MUDr. Michal Turek, MBA  

     MUDr. František Toušek   
    Ing. Petr Hladík 
 

Omluveni: Bc. Jan Novák 
    

Přizváni:  MUDr. Martin Kuba – omluven 
             Mgr. Petr Studenovský  
                 Mgr. Ivana Turková – omluvena 
      Ing. Milan Rybák  
      doc. MUDr. Kvetoslava Kotrbová 
      doc. Ing. Lucie Kozlová Ph.D – omluvena 
          Ing. Michal Čarvaš, MBA – omluven  
      Bc. Jan Šusta  
 
Program jednání: 
1. Aktuální epidemiologická situace  
2. Zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Jindřichův Hradec, a.s. 
3. Realizace projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Výjezdová základna ZZS JčK 
Volary“ v rámci 13. výzvy IROP 2021-27, jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu Jihočeského 
kraje 
4. Různé 
 
I. Stráská, předsedkyně výboru, konstatovala, že se výbor sešel v usnášeníschopném počtu. Program 
jednání byl schválen. 
 
1.  Aktuální epidemiologická situace  
K. Kotrbová – nacházíme se v klidné epidemiologické situaci, také díky dosud teplému počasí. Aktuálně 
zaznamenáváme akutní respirační onemocnění, jejich mezi týdenní nárůst je mezi 9-10 %, uvidíme, jak 
se bude situace vyvíjet. Nyní je vhodné období pro očkování, je možné najednou očkovat proti chřipce 
i covidu. Imunita nastává za 14 dní po vakcinaci. Doporučujeme očkování seniorům a chronicky 
nemocným. Upozornila, že na hygienickou stanici se obracejí lidé, jejichž praktici je odmítají očkovat. 
Pokud ví, zdravotní ústav očkuje 2 dny v týdnu. Dotázala se, zda očkují naše nemocnice. Je třeba, aby 
veřejnost věděla, kde je možno se naočkovat. Je pravděpodobné, že zájem o očkování bude stoupat, 
stejně tak je možno očekávat nárůst covidového onemocnění. 
T. Fiala – nemocnice Strakonice očkuje každý pátek v čase 9-12 hod. Zájem je velký, až 330 osob. 
P. Studenovský – nemocnice se drží informace ministra Válka, že očkovat by měli praktici. Vakcíny jsou 
k dispozici, mohou si je bezplatně objednat u distribuční společnosti, balení je po 6 dávkách.  
Nemocnice ČB v současné době provádí očkování pro zaměstnance a související osoby.  
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Usnesení č. 20/2023/ZDV-23 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
bere na vědomí 
informaci o aktuální epidemiologické situaci v Jihočeském kraji.  
 
Hlasování: 
9/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

2. Zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Jindřichův Hradec, a.s. 

I. Stráská – předala slovo M. Rybákovi, který zastupuje I. Turkovou. 
M. Rybák – ve schváleném rozpočtu na rok 2023 jsou alokovány finanční prostředky ke zvýšení 
základního kapitálu obchodních společností založených Jihočeským krajem v oblasti zdravotnictví. Část 
prostředků byla poskytnuta již v I. pololetí roku 2023 a to v celkovém objemu 167 000 000,00 Kč. 
Zbývající alokaci v objemu 15 000 000,00 Kč navrhujeme poskytnout Nemocnici Jindřichův Hradec, 
a.s., především ke krytí investičního záměru „Pořízení lékového automatu“ a „Energetické úspory – 
Nemocnice JH“. Nemocnice provedla v souladu s Metodikou výpočtu dovolené míry veřejné podpory 
ex-ante nemocnic Jihočeského kraje výpočet výše dovolené investiční veřejné podpory a požádala 
Jihočeský kraj, jakožto jediného akcionáře, o zvýšení základního kapitálu. 

 
Usnesení č. 21/2023/ZDV-23 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Jindřichův 
Hradec, a.s., IČO 26095157, o částku 15 000 000,00 Kč. 
 
Hlasování: 
12/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Realizace projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Výjezdová základna ZZS JčK 
Volary“ v rámci 13. výzvy IROP 2021-27, jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu Jihočeského 
kraje 
M. Rybák – jde o jednu z nevyhovujících základen, a to ve Volarech. Zdravotnická záchranná služba 
Jihočeského kraje využila možnost financování výstavby výjezdových základen z EU a podala do IROP 
2021-2027, 13. výzvy „Integrovaný záchranný systém – ZZS krajů – SC 2.1 (PR)“, priorita 2 Zelená 
infrastruktura měst a obcí a ochrana obyvatelstva, specifický cíl 2.1 Podpora přizpůsobení se změně 
klimatu, prevence rizika katastrof a odolnosti vůči nim, s přihlédnutím k ekosystémovým přístupům 
žádost o podporu projektu „Výjezdová základna ZZS JčK Volary“. 

V rámci projektu bude realizována výstavba nové budovy výjezdové základny ZZS JčK ve Volarech 
včetně provozních technologií pro umístění techniky a personálu ZZS JčK poskytující přednemocniční 
neodkladnou péči na území Jihočeského kraje s cílem posílení systému ochrany obyvatelstva 
zlepšením připravenosti a schopnosti reakce základních složek integrovaného záchranného systému 
na mimořádné události a nové hrozby. 

Celkové výdaje projektu (CV): 30 194 156,83 Kč 
1) Celkové způsobilé výdaje projektu (CZV): 25 000 000,00 Kč 
•výše dotace z dotačního titulu EU: 17 500 000,00 Kč 70 % CZV (předfi JčK) 
•výše dotace ze státního rozpočtu: 3 750 000,00 Kč 15 % CZV (předfi JčK) 
•výše povinného spolufinancování: 3 750 000,00 Kč 15 % CZV (kofi JčK) 
2) Celkové nezpůsobilé výdaje projektu (CNV):       5 194 156,83 Kč     100 % CNV (žadatel) 

 

Usnesení č. 22/2023/ZDV-23 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
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návrh na realizaci projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Výjezdová základna ZZS 
JčK Volary“ v rámci 13. výzvy Integrovaného regionálního operačního programu 2021-27 (dále také 
„IROP“), jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu Jihočeského kraje; 
II. doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit předložený návrh. 

 
Hlasování: 
12/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Různé 
J. Hošek – na DR holdingu jihočeských nemocnic byl vznesen podnět k dotačnímu programu na 
získávání nových lékařů; bylo by dobré podpořit v něm i nemocnice. Propagujeme i nemocniční místa? 
P. Studenovský – program je určený i na lékaře z nemocnic, marketingová kampaň je obecná, nemáme 
ji vyspecifikovanou pro jednotlivé nemocnice. 
M. Rybák – konkrétní informace jsou zveřejněny na webových stránkách dotačního programu, kde lze 
nalézt i aktuálně vypsané obory jednotlivých nemocnic. 
J. Hošek – bylo by dobré doplnit zacílení, rozšířit program nejen na vybrané obory, cílit i na mladé lékaře 
M. Rybák – připravuje se stipendijní program. 
T. Fiala – jednotlivé nemocnice mají vlastní stipendijní programy, které fungují, např. nemocnice 
Strakonice má program i na nelékařské obory – laboranti, farmaceuti. 
I. Stráská – v tomto jsou nemocnice aktivní. Poděkovala J. Hoškovi za informaci. Podnět k rozšíření 
dotačního programu jsme zaznamenali, bude o něm informovat ústně.  
I. Stráská – příští jednání výboru se bude konat ve Strakonicích. 
T. Fiala – po projednání bodů bude následovat prohlídka nemocnice a v Blatné se pak od 17 hod. koná 
přednáška k 15. výročí otevření Centrálních laboratoří nemocnice Strakonice, a.s. Hlavní speaker je 
prof. Konvalinka – Vývoj protivirových léků (HIV a koronavirus).  
 
Po projednání všech bodů programu bylo jednání ukončeno v 15:40 hod. 
Další jednání výboru se koná dne 30.10.2023 v Nemocnici Strakonice, a.s.  
 
 
Zapsala: Iveta Kůzlová  
    
Ověřovatel: Mgr. Ivana Stráská 


